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به همت جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان؛  

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید
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معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار هرمزگان 
در آئین آغاز به کار مرکز خدمات مشــاوره فناورانه 
شیلات و آبزی پروری هرمزگان، افزود: از اینکه بار 
دیگر به جهاد دانشگاهی، نهادی که فعالیت خود را 
از آن آغاز کردم، بازگشته ام بسیار خوشحال و تداعی 

کننده خاطرات خوبی است.
عادل شــهرزاد با اشــاره به اینکه هنوز در هرمزگان 
وارد اقتصاد دریامحور نشده ایم بلکه بیشتر در حوزه 
ســاحل محور فعالیت می کنیــم، اظهار کرد: مرکز 
خدمات مشاوره فناورانه شــیلات و آبزی پروری 
هرمزگان اقدامــی در جهت اقتصاد دریامحور بوده 

و نقش مهمی در تحقق آن دارد.
وی با بیان اینکه این مرکز به شــدت در حوزه آبزی 
پروری می تواند نقش موثری داشته باشد، خاطرنشان 
کرد: باید به جای تأکید بر ســطوح بر عملکرد کار و 
تأکید شــود زیرا عملکرد اســت که ما را به هدف و 

تحقق برنامه می رساند.
شــهرزاد با اشــاره به اینکه باید بهره وری را ارزش 
بدانیم و بر آن تأکید کنیم، اضافه کرد: در سفر رئیس 
جمهور به استان هرمزگان خوشبختانه بودجه ۱۰۰۰ 
میلیارد تومانی برای برق رســانی به مزارع پرورش 
میگــو اختصاص یافت که اقــدام و گام موثری در 

توسعه صنعت آبزی پروری در هرمزگان است.

وی با بیــان اینکه راهبرد زنجیره ارزش در پرورش 
میگو مهم و حیاتی اســت و بایــد آن را کامل کنیم، 
عنوان کرد: از ۲۳ حلقه در نظر گرفته شده در زنجیره 
پرورش میگو اکنــون هرمزگان تنها ۱۲ حلقه آن را 
داراســت و سایر حلقه ها نیز همچنان مغفول مانده 

که باید سریعتر کامل شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتاندار هرمزگان 
با اشــاره به اینکه هنوز در بحث میگو مولد، مشکل 
در توسعه مرارکز تکثیر و استانداردسازی بهره وری 
مزارع پرورش میگو به هدف نرســیده ایم، تصریح 
کرد: مرکز خدمات مشاوره فناورانه شیلات و آبزی 

پــروری هرمزگان زمانی موثر خواهد بود که تمامی 
دستگاه های اجرایی ذی ربط در آن مشارکت داشته 

و از آن حمایت کنند.
وی ادامه داد: در بحث تأمین منابع و تجهیزات و در 
بخش توســعه نرم افزاری به طور حتم باید دستگاه 
های اجرایی ذی ربط این مرکز را مورد حمایت قرار 

دهند تا از روزمره گی شدن آن جلوگیری کنیم.
شــهرزاد با بیان اینکه باید چالش ها را از این مرکز 
برداریم تا به هدف گذاری لازم برســیم، اظهار کرد: 
باید به دنبال سایر تولیدات در بخش آبزیان باشیم تا 

بهره وری را به حداکثر برسانیم.
وی در پایان با اشــاره به اینکه تسهیلات لازم برای 
ایجاد پرورش میگو نیمه متراکم و متراکم از ســوی 
دولت در نظر گرفته شــده و قابل پرداخت اســت، 
عنوان کرد: هرکجایی نیاز باشــد بنده ورود کرده و 
به طور حتم حامی مرکز خدمات مشــاوره فناورانه 

شــیلات و آبزی پروری هرمزگان بوده و در جهت 
رفع مشــکلات آن از هیچ تلاشی فروگذاری نمی 

کنم.
رئیس جهاد دانشــگاهی واحد هرمــزگان در این 
مراسم، افزود: مرکز خدمات مشاوره فناورانه شیلات 
و آبزی پروری هرمزگان برگرفته از رسالتی است که 
از چند ســال قبل برعهده جهاد دانشگاهی گذاشته 
شد تا بخشــی از کمبودها و مشکلات حوزه آبزی 

پروری را کاهش دهد.
محمد دل پسند با اشــاره به اینکه جهاد دانشگاهی 
همواره به دنبال حل مشــکلات به صورت علمی و 

تخصص بوده و هست، عنوان کرد: کارهای تحقیقاتی 
و پژوهشی، انعقاد تفاهم نامه های مشترک، برگزاری 
نشست ها و گردهمایی های تخصصی و همکاری 
با نهادهای مرتبط از جمله اقداماتی بود که انجام شد 
تا امروز شــاهد آغاز به کار مرکز خدمات مشــاوره 

فناورانه شیلات و آبزی پروری هرمزگان باشیم.
وی بــا بیان اینکه روش هــای نوین و فناورانه برای 
بــالا بردن بهره وری و کاهش چالش ها در این مرکز 
هدف گذاری شــده است، خاطرنشان کرد: یکی از 
مهمترین دغدغه های ســالیان طولانی متخصصان 
حوزه شــیلات در هرمزگان نبود مرکزی برای نگاه 

تخصصی در حل مشکلات این حوزه بود.
رئیس جهاد دانشــگاهی واحد هرمزگان با اشــاره 
به اینکه این مرکز ســه ضلع متولیان، دانشگاهیان و 
صاحبان صنعــت در حوزه آبزی پروری را گردهم 
آورده تــا با نگاهی تخصصی بتواند مشــکلات را 
کاهش دهد، عنوان کرد: امیدواریم بتوانیم با همکاری 
تمامی نهادهای ذی ربط بتوانیم موانع تولید و چالش 
های نصعت را کاهش دهیم و در افزایش بهره وری 

نیز سهم مهمی داشته باشیم.
وی با بیان اینکه مأموریت جهاد دانشگاهی در بحث 
تکمیل زنجیــره صنعت آبزی پروری نیز مأموریت 
مهم و خطیری اســت که بخشی از کار به هرمزگان 
ســپرده شد، تصریح کرد:  قطعاً اگر زنجیره ها شکل 
بگیرند، میزان تولیــد افزایش پیدا خواهد کرد. این 
توان برای کشــور در بخش کشاورزی به طور عام و 

در بخش شیلات به طور خاص وجود دارد.
دل پسند ادامه داد: امروزه کسی در ضرورت توسعه 
زنجیــره ارزش پرورش آبزیان در کشــور تردیدی 
نــدارد چرا که این موضوع از چند وجه مختلف چه 
در حوزه توســعه اقتصادی و چــه در حوزه امنیت 

غذایی نقش بی بدیلی ایفا می کند.
وی با بیان اینکه توسعه زنجیره ارزش پرورش آبزیان 
علاوه بر رونق اقتصاد دریا می تواند نقش به سزایی در 
توسعه و آبادانی سواحل کشور داشته باشد، افزود: از 
سوی دیگر افزایش مصرف ماهی میان خانوارهای 
ایرانی نیز نقشی بی بدیل در ارتقاء شاخص سلامت 

جامعه و همچنین امنیت غذایی کشور دارد.
رئیس جهاد دانشــگاهی واحــد هرمزگان در پایان 
گفت: با توجه به مسائلی که امروز صنعت شیلات در 
هرمزگان دارد ما در این مرکز به دنبال رویکردهایی 
پیشــروتر از رویکردهای موجود بودیم و در نقطه 

موجود باقی نمی مانیم

مرکز خدمات مشاوره فناورانه شیلات
 و آبزی پروری هرمزگان آغاز به کار کرد

        اقتصــاد کیش -  به همت جهاد 
دانشگاهی واحد هرمزگان مرکز خدمات 
مشــاوره فناورانه شیلات و آبزی پروری 
هرمزگان صبح امروز با حضور مسئولان 

استانی آغاز به کار کرد.

لایحه اشتغال مرزنشینان آماده 
ارائه به مجلس است

اقتصاد کیش-  وزیر کشور با بیان اینکه لایحه اشتغال پایدار مرزنشینان آماده ارائه به 
صحن مجلس است گفت: تقویت اقتصاد و ایجاد اشتغال پایدار مرزنشینی از جمله 

اهداف مهم این لایحه است.
احمد وحیدی در پایان نشست با اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس با موضوع بررسی 
جزئیات لایحه ساماندهی و نظارت بر تجارت مرزی و ایجاد اشتغال پایدار مرزنشینان 
گفت: دولت لایحه ای را به منظور ساماندهی تجارت مرزی به مجلس ارائه داده بود که 

جزئیات این لایحه امروز در کمیسیون اقتصادی مورد بررسی قرار گرفت.
وزیر کشــور تاکید کرد: با نقطه نظرات خوبی که در راستای این لایحه در کمیسیون 

اقتصادی مجلس ارائه شد، تقریبا همه مواد این لایحه در کمیسیون تصویب شد.
وحیدی با بیان اینکه این لایحه آماده ارائه به صحن مجلس است ادامه داد: تقویت اقتصاد 
و ایجاد اشتغال پایدار مرزنشینان از جمله اهداف مهم این لایحه است. این لایحه تا زمانی 
که ما بتوانیم اشتغال پایدار را در مرزها ایجاد کنیم، یک امتیازاتی را برای مرزنشینان ما در 

نظر می گیرد که از نظر معیشتی مشکلی نداشته باشند.
وی خاطرنشان کرد: امیدواریم این لایحه بتواند هم در ساماندهی بهتر تجارت مرزی و 

هم به آینده اشتغال مرزی کمک کند و مورد رضایت مرزنشینان باشد.
وزیر کشور در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا در این لایحه به توسعه بازارچه های 
مرزی توجه شده است، یادآور شد: وقتی درباره اشتغال مرزنشینان صحبت می کنیم 
حتما یکی از موضوعات آن معطوف به بازارچه های مرزی است. البته در حال حاضر هم 
ما بازارچه های مرزی داریم که مرزنشینان ما در این بازارچه ها فعال هستند. با این حال 
این بازارچه ها باید بیش از این فعال باشند و محصولات تولید شده از سوی مرزنشینان 

در این بازارچه ها به فروش برسد.

وزیر کشور:

با حداکثر توان مهیای تولید برق 
پایدار برای تابستان هستیم

اقتصاد کیش-  مدیرعامل نیروگاه بندرعباس عنوان کرد: نیروگاه بندرعباس ضمن 
تکمیل تعمیرات واحدهای خود در نیمه خرداد، توسط متخصصان داخلی، با حداکثر 

توان مهیای تولید برق پایدار برای روزهای اوج مصرف تابستان امسال خواهد بود. 
داریــوش محمودی افزود: عبور موفقیت آمیز از پیک مصرف تابســتان به همراهی 

شهروندان بستگی داشته و این مهم نیازمند رعایت الگوی صحیح مصرف است.
وی بیان کرد: با آغاز فصل گرما، مهم ترین کالایی که مورد استفاده همشهریان و هم 
وطنان ماســت برق است و این دغدغه با شروع فصل گرما شدت بیشتری پیدا کرده 
و نیروگاه بندرعباس با ظرفیت ۱۳۲۰ مگاوات و توان عملی ۱۰۰۰ مگاوات، همیشه 

در کنار هم وطنان بوده و مشغول برق رسانی به مردم خوب و خونگرم استان است.
محمودی اضافه کرد: امسال نیز برنامه تعمیرات مفصلی برای واحدهای ۱ ، ۴ و دیگر 
واحدها برنامه ریزی شــد، که درحال حاضر درگیر آخرین مراحل تعمیرات اساسی 
واحد ۴ بخار هستیم و امیدواریم نا نیمه خرداد، آخرین واحد در دست تعمیر به مدار 
آمده و فصل تعمیرات نیروگاه به اتمام برسد و با حداکثر ظرفیت با تولید برق پایدار در 

خدمت مردم شریف استان باشیم.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس تصریح کرد: باتوجه به گرم شدن هوا و همچنین شرایط 
سخت آب و هوایی استان هرمزگان دمای هوا در سالن توربین حدود ۶۰ سانتی گراد و 
گاها در تابستان این دما بسیار افزایش می یابد. متخصصان و کارکنان نیروگاه بندرعباس 
در زمــان تعمیــرات واحدها در چند جبهه کاری از جمله پمپ های آب ورودی لب 
دریا، بویلر و کندانسور، توربین و سیستم تجهیزات جانبی و همچنین سیستم سیکل 
حرارتی، در هر زمینه تعمیراتی و قسمتهای مختلف کاری بالغ بر ۲۰۰ نفر به صورت ۲ 

شیفت کاری مشغول فعالیت هستند.
وی اضافه کرد: از نظر تامین و ساخت قطعات داخلی تا این تاریخ نیروگاه بندرعباس 
توانست بالغ بر ۲۰۰۰ قطعه ریز و درشت باهمکاری شرکت های دانش بنیان و راهبری 
کارشناسان متخصص و بومی شرکت، بومی سازی کند و موجب صرفه جویی بالای 

ارزی شده و از خروج نقدینگی از کشور جلوگیری کند.
محمودی با اشاره به صرفه جویی در تابستان و حساسیت مصرف برق در این فصل پیش 
رو خاطرنشان کرد: مردم شریف استان هرمزگان همیشه با درایت و همکاری که با تمام 
نهادها و سازمان ها و همچنین کارخانجات تولیدی و صنایع داشتند، در تابستان امسال 
نیز نهایت همکاری با ما خواهند داشت، تا با مدیریت کردن لوازم پرمصرف برقی نقش 

بسزایی در تکمیل جهاد و تلاش پرسنل صنعت برق داشته باشند.
محمودی در پایان توصیه کرد: حتی الامکان دمای کولرها را در دمای آســایش یعنی 
همان ۲۴ درجه سانتی گراد گذاشته و از روشن کردن لوازم برقی پرمصرف در ساعات 
اوج مصرف خودداری کرده و در ساعاتی که در منزل حضور ندارند کولرها را خاموش 
کنند، چون این وسایل برقی مصرف برق بالایی داشته و فشار زیادی به شبکه می آورد 
و دیگر موضوع، بحث ناترازی تولید و مصرف انرژی است که باتوجه به صنعتی بودن 
استان هرمزگان و پرمصرف بودن کارخانجات و دستگاه های اجرایی خواهش و توصیه 
اکید به هم وطنان این است که در مصرف برق حداکثر صرفه جویی و همکاری را به 

عمل آورده که این کار یک خسته نباشید به تمامی همکاران ما در صنعت برق است.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس در پایان توجه به الگوی مصرف برق را امری مهم خواند 
و افزود: این فرهنگ علاوه بر کمک  به اقتصاد خانواده در کاهش شاخص مصرف برق 

کشور و کاهش هزینه های کشور نیز موثر خواهد بود.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس:

صنایع هرمزگان به ورزش استان 
کمک کنند 

اقتصاد کیش-      مشاور عالی استاندار هرمزگان در امور ورزش و جوانان گفت: ورزش 
استان با هماهنگی همه دستگاه ها و دست اندرکاران به ویژه اداره کل ورزش و جوانان 

و پیشکسوتان هر رشته مورد حمایت  ویژه قرار خواهد گرفت. 
عباس سرخاب در نشستی خبری در خصوص برگزاری اولین دوره مسابقات فوتبال 
محلات بندرعباس، افزود: برای توسعه ورزش پایدار  استان ، و ایجاد نشاط اجتماعی 
در شهرهای استان ،  استاندار هرمزگان ماموریت ویژه ای به عنوان مشاور عالی ورزش 
به بنده سپرده اند و با توجه به این که در جامعه امروزی برای رسیدن به توسعه پایدار، 
محله به عنوان بنیادی ترین عنصر شهری و حلقه واسط بین شهر و شهروندان،  نقش به 
سزایی دارد و با طراحی نظام توسعه ورزش، در شهر بندرعباس و با محوریت ورزش 
محلات ، درصدد هستیم که استعداد های ناب ورزشی استان را شناسایی و به جامعه 

ورزش کشور و منطقه معرفی کنیم.
مشاور عالی استاندار در امور ورزش و جوانان بیان کرد: در اولین گام جهت انجام این 
ماموریت مهم و با هماهنگی مدیرکل ورزش استان،  برنامه ویژه ای جهت سازماندهی 
ورزش محلات تهیه کرده ایم و جام محلات آغاز راهی اســت که ورزش اســتان را 

متحول خواهد کرد.
وی اظهار کرد: این سازماندهی با ورزش فوتبال آغاز شده و در آینده با تمامی رشته های 

مستعد و با هدایت بزرگان آن رشته و هیات ورزشی ادامه می یابد.
سرخاب اضافه کزد: ورزش استان با هماهنگی همه دستگاه ها و دست اندرکاران به 
ویژه اداره کل ورزش و جوانان و پیشکسوتان هر رشته مورد حمایت  ویژه قرار خواهد 

گرفت.
مشاور عالی استاندار در امور ورزش و جوانان با اشاره به اینکه راه قهرمانی از زمین های 
خاکی محلات می گذرد و این مســیر با تشــکیل آکادمی مثل آکادمی فوتبال و سایر 
رشته های هموار تر می شود، تصریح کرد: با نشستی که با استاندار داشتم، وی بر تشکیل 
آکادمی فوتبال،  تاکید ویژه داشت که مقدمات آن فراهم شده است و با مجموعه آکادمی 

حرفه ای فوتبال مسیر شکوفایی ورزش استان هموار تر خواهد شد.
سرخاب بیان کرد: بنده به عنوان پیشکسوت ورزش در این مسیر نیاز به دست دوستی 
همه دلسوزان به ورزش به ویژه مدیران صنایع، جهت حرفه ای نمودن ورزش فوتبال 
پایه برای ارتقای سطح فوتبال استان و همچنین حضور حداکثری بازیکنان بومی در 

لیگ های معتر و مهم کشور دارم.
مشاور عالی ورزش و جوانان استاندار هرمزگان با اشاره به اینکه فردی ورزشی هستم 
و اصلا نمی دانم سیاست چیست، خاطرنشان کرد: فردی هستم که فقط به فکر رشد 
ورزش هستم و پیشنهاد مشاور استاندار را هم به همین دلیل پذیرفتم و اگر کمی بوی 

سیاسی بودن در آن احساس کنم یقینا کنار خواهم کشید.
وی با بیان اینکه اگر صنایع استان که وظیفه مسوولیت اجتماعی آن ها حکم می کند به 
ورزش کمک کنند اما کمکی نکردند یقینا کمک ها و حامیان مالی خارج از استان خواهم 
آورد، عنوان کرد: در حال حاضر نیاز به حمایت رسانه های هرمزگان دارم و از همه شما 
خبرنگاران می خواهم که به کمک ما بیاید و هر جا احساس کردید که عباس سرخاب 
به مسوولیت خود به خوبی عمل نمی کند او را زیر سوال ببرید و اجازه ندهید که تنها 

فقط نام مشاور ورزشی استاندار را یدک بکشد.

عباس سرخاب مشاور عالی استاندار هرمزگان:

ثبت نام بیش از ۱22 هزار نفر در 
طرح نهضت ملی مسکن هرمزگان

اقتصاد کیش-      مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان گفت: بیش از ۱۲۲ هزار نفر در 
طرح نهضت ملی مسکن استان نام نویسی کرده اند. 

عباس کمالی با بیان اینکه از این شمار ۲۵ هزار نفر واجد شرایط دریافت مسکن ملی 
هستند، تصریح کرد: سهم هرمزگان در مناطق شهری ساخت ۵۰ هزار و روستایی ۱۶ 

هزار واحد مسکن است.
مدیر کل راه و شهرســازی هرمزگان بیان کرد: بیش از ۵۰ درصد تعهد برای ســاخت 

مسکن در استان اجرایی شده است.
کمالی اضافه کرد: همچنین ۹ هزار واحد مسکن ویلایی هم در شهرهای بندرعباس، 

حاجی آباد، بندرخمیر و شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت ساخته می شود.
مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان در پایان خاطرنشان کرد: نام نویسی مرحله هفتم و 

هشتم طرح نهضت ملی مسکن از تیر سال ۱۴۰۱ در هرمزگان آغاز شده است.

مدیرکل راه و شهرسازی هرمزگان خبرداد:

اولویت آسفالت در بندرعباس
 با محلات بافت فرسوده است

اقتصاد کیش-   معاون عمرانی و امور زیربنایی شهرداری بندرعباس گفت: تا پایان 
سال، آسفالت ۱۲۱ هزار مترمربع محله های شهر بندرعباس در دستورکار است. 

حسین بازماندگان در تشریح این خبر، افزود: برای اجرای این طرح ۶۰ میلیارد تومان 
اعتبار اختصاص یافته و اولویت آسفالت در محله های بافت فرسوده است.

وی ادامه داد: آسفالت محله ها در چهار منطقه شهرداری بندرعباس در حال اجراست.
معاون عمرانی و امور زیربنایی شهرداری بندرعباس بیان کرد: قرارداد برای آسفالت 

محلات بندرعباس ۱۴ ماهه است که بخشی از آن در سال آینده اجرا می شود.
وی در پایان خاطرنشــان کرد: پارســال نیز ۷۰ هزار مترمربع آسفالت در محله های 

شهر بندرعباس اجرا شد.

معاون عمرانی و امور زیربنایی شهرداری بندرعباس:

اعزام ۱۳۸۰ زائر خانه خدا در قالب 9 کاروان
 از هرمزگان

اقتصاد کیش-      مدیرکل فرودگاه های هرمزگان 
گفت: ۱۳۸۰ زائــر خانه خدا در قالب ۹ کاروان و 
از هرمزگان اعزام می شــوند که ۵ سورتی پرواز از 
فرودگاه بندرعبــاس در روزهای ۲۴ و ۲۵ خرداد 

صورت می گیرد. 
جمشید دلفاردی با اشاره به اینکه بهسازی محوطه 
و پارکینگ فرودگاه بین المللی بندرعباس آغاز شد، 
تصریح کرد: بهســازی های قابل توجهی در سطح 
فرودگاه انجام شــد و همچنین عملیات بهسازی 
محوطه و پارکینگ خــودرو فرودگاه بین المللی 

بندرعباس آغازشده است.
وی خاطرنشــان کرد: پارکینگ به مســاحت ۴۵ 
هزار متر مربع و گنجایش نزدیک به ۷۰۰ الی ۸۰۰ 
خودرو را دارد با توجه به گرما و شــرایط شرجی 

هوا کل پارکینگ مسقف است.
این مقام مســئول با اشــاره به افتتاح سامانه کمک 
ناوبــری ILS فــرودگاه بین المللــی بندرعباس، 
خاطرنشــان کرد: وجود این سیستم باعث شده تا 
عملیــات فرود پروازها این فرودگاه، در شــرایط 
جوی نامناســب از ۲۵۰۰ متــر به ۸۰۰ متر کاهش 

پیدا کند.
وی اضافه کرد: در فرودگاه بین المللی بندرعباس 
سیســتم روشــنایی SFLS راه اندازی شده که به 
خلبان در شــرایط دید نامناســب مانند مه غلیظ 
کمک شــایانی می کند که در نهایت شاهد کاهش 
تاخیر پرواز هابه خاطر شرایط نامناسب جوی این 

فرودگاه می شویم.
به گفته دلفاردی با اشاره به روند این پروژه بیان کرد: 

پس از برگزاری مناقصه بهســازی، تحویل زمین 
نیز صورت گرفــت و اکنون این پروژه در مرحله 
اجراست که تأمین اعتبار همه این اقدامات از سوی 
شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران است که 
علاوه بر موارد یاد شــده اعتبار زیباسازی محوطه 

ورودی نیز تأمین شده است.
مدیرکل فرودگاه های اســتان هرمزگان اظهار کرد: 
وارسی پرواز و فلایت چک فرودگاه بندرلنگه نیز 
انجام شد، همچنین ساختمان هواشناسی فرودگاه 
بندرلنگه منتظر نصب تجهیزات آن هستیم که نهایتأ 

طی یک الی دو ماه آینده افتتاح می شود.
دلفــاردی تصریح کرد:جابجایی ســالن ترانزیت 
ترمینــال پروازهای داخلی در مرحله تهیه اســناد 

مناقصه اســت که ایــن مهم در جهــت افزایش 
گنجایش سالن عمومی و در پی آن رفاه و آسایش 

مسافران انجام می شود.
وی با اشــاره به پروازهای حج عنوان کرد: ۱۳۸۰ 
زائــر خانه خدا در قالــب ۹ کاروان و از هرمزگان 
اعزام می شــوند که ۵ ســورتی پرواز از فرودگاه 
بندرعبــاس در روزهــای ۲۴ و ۲۵ خرداد و یک 
سورتی پرواز از فرودگاه قشم در تاریخ ۲۶ خرداد 
انجام می شود و عملیات برگشت در تاریخ ۲۴ الی 

۲۵ تیرماه صورت می پذیرد.
همچنین در خصوص پروازهای اربعین و ســفر 
عتبات عالیات نیز آمادگــی کامل درفرودگاه بین 

المللی بندرعباس وجود دارد.

مدیرکل فرودگاه های هرمزگان خبرداد:


